
Dagsorden d. 5/4 2011 
 

1. Havedag. 
2. Skolesti. 
3. Budget. 
4. Regnskab. 
5. Generalforsamling. 
6. Evt. 

 

Referat: 
 
Ad1: 
Vi aftalte sidste år gennemfører en havedag, hvor alle hjælper til, med at gøre 
fællesarealerne sommerklar. Dagen bliver fremlagt på generalforsamlingen af Martin54 
og Michael, de ved også hvad der skal laves. 
 
Ad2:  
Der følges op på hvordan det går med skolestien -igen igen. Lars tager endnu engang 
kontakt til kommunen, så vi kan melde seneste nyt til generalforsamlingen. 
 
Ad3:  
Budgettet blev gennemgået og kontingentet fastsat. Af andre investeringer kan nævnes 
at bestyrelsen lægger op til at fællesarealet færdiggøres (især omkring legepladsen). 
 
Ad4: 
Regnskabet blev fremlagt. Det er godkendt af revisorerne. 
 
Ad5:  
Generalforsamlingen blev planlagt og vi mødes kl. 18.30. Lars kontakter 
fodboldklubben ang. drikkevarer. 
Bestyrelsen har to punkter til indkomne forslag: 

 Vedtægtsændring: Skal klargøre kontingentperiodens start og slutning. Der har 
været noget bøvl når husene skifter ejer. 

 Færdiggørelse af fællesareal: Handler om beplantning ved legepladsen. Det 
blev aftalt sidste år, at det skulle tages op på generalforsamlingen igen i år. 

 
Ad5: 
Martin58 kontakter Jørgen ang. hvad der kan/skal gøres ved drænproblemerne 
omkring legepladsen. 


